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Abstract (en)
[origin: CA3219585A1] The invention relates to a bright radiator comprising a burner (1, 5), a fan (3) and a radiant panel (12) functioning as a
radiating surface and having flame through-channels, wherein the burner (1, 5) is connected to a fuel gas supply, wherein the fan (3) is designed to
supply the burner (1, 5) with combustion air, wherein the burner (1, 5) is designed to bring about extensive glowing of the radiant panel (12, 52), and
wherein the fuel gas supply is connected to a hydrogen source as a fuel gas source.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Hellstrahler, mit einem Brenner (1, 5), einem Gebläse (3) und einer als Abstrahlungsfläche dienenden, mit
Flammendurchrittskanälen versehenen Strahlplatte (12), wobei der Brenner (1, 5) mit einer Brenngaszuführung verbunden ist, wobei das Gebläse
(3) dazu eingerichtet ist, dem Brenner (1, 5) Verbrennungsluft zuzuführen, wobei der Brenner (1, 5) eingerichtet ist, ein flächiges Glühen der
Strahlplatte (12, 52) zu bewirken, und wobei die Brenngaszuführung mit einer Wasserstoffquelle als Brenngasquelle verbunden ist.
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